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Porządek obrad: załącznik nr 1 do protokołu 

1. Otwarcie sesji i powitanie. 

2. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XLVII i XLVIII sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

    międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwały w sprawie: 

   

1. zmian budżetu gminy Świebodzice na 2021 r. 

2. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Świebodzice na lata 2021-2027, 

3. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

4. uzgodnienia zakresu prac wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody dotyczących 

pomników przyrody rosnących na terenie Gminy Świebodzice, 

5. przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Świebodzice na lata 2021-2024 z 

perspektywą do roku 2028”, 

6. zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy. 

 

8.  Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

9.  Informacje dla radnych. 

10.  Zakończenie obrad. 

 

Termin posiedzenia: 29 września 2021 r.  

Godzina rozpoczęcia:  16:00 

Godzina zakończenia: 22:00 

 

                                          Sesja prowadzona w trybie on-line 

 

1. Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra o godzinie 16:00 otworzyła sesję, powitała 

radnych Rady Miejskiej,  Burmistrza Miasta, Zastępcę Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta, 

Skarbnika Miejskiego, Radcę Prawnego, pracowników Urzędu i podległych jednostek oraz 

mieszkańców miasta. 

 

2. Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra wyczytała alfabetycznie radnych, którzy 

potwierdzali swoją obecność na łączach. Następnie stwierdziła prawomocność obrad sesji 

prowadzonej w trybie on-line, w której udział wzięło 16 radnych. Nieobecni radni: Sebastian 

Biały, Marek Gąsior, Bogdan Kożuchowicz, Łukasz Kwadrans, Krystian Wołoszyn. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

3. Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra zgłosiła wniosek radnych Klubu Wspólne 

Świebodzice o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji projektu uchwały w sprawie 

ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki opłaty za 
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pojemnik o określonej pojemności. Następnie zwróciła się do Burmistrza z pytaniem, czy jako 

wnioskodawca dzisiejszej sesji wyraża zgodę na jego wprowadzenie. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że nie wyraża zgody. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra zapytała czy są inne wnioski o zmianę 

porządku obrad. Innych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ogłoszono 10 minutową przerwę. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

Na obrady zalogował się radny Sebastian Biały, Marek Gąsior, Łukasz Kwadrans i Bogdan 

Kożuchowicz. 

 

4.  Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra zapytała czy są uwagi do protokołów z 

XLVII i XLVIII sesji. Uwag nie zgłoszono. Protokoły zostały przyjęte. 

 

5.  Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra poinformowała, że ze względu na zmianę 

stanowiska pracy nie mogła brać udziału we wszystkich imprezach na które została 

zaproszona. 

 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

W dniu 16.08.2021 r. – udział w spotkaniu poświęconym akcji „Czyste Powietrze” w  

                                      Głuszycy – Sudeckie Forum Inwestorów. 

W dniu 21.08.2021 r. – jubileusz małżeństwa państwa Lenc. 

W dniu 23.08.2021 r. – udział w spotkaniu z Maciejem Więckiem i Tomaszem Megesem –  

                                      podziękowania za bezinteresowną pomoc na rzecz chorego chłopca. 

W dniu 23.08.2021 r. – udział w spotkaniu z zarządem Rodzinnych Ogrodów Działkowych  

                                      Relax.   

W dniu 24.08.2021 r. – udział w spotkaniu ze sportowcami ze Stowarzyszenia Due Soccer. 

W dniu 24.08.2021 r. – spotkanie z przedstawicielami miasta partnerskiego Marina Gorka –  

                                      Białoruś. 

W dniach 28-29.08.2021 r. – Piknik Lotniczy połączony z akcją charytatywną dla Adrianka. 

W dniu 30.08.2021 r. – spotkanie z zarządem Victorii Świebodzice. 

W dniu 31.08.2021 r. – udział w spotkaniu z ustępującą Dyrektor SP 4 Panią Dorotą Uzar. 

W dniu 01.09.2021 r. – udział w rozpoczęciu roku szkolnego w SP nr 1. 

W dniu 01.09.2021 r. – wywiad w Radiu Sudety. 

W dniu 05.09.2021 r. – udział w Pikniku Parafialnym – Parafia pw. Św. Mikołaja. 

W dniu 10.09.2021 r. – udział w połączonych akcjach społecznych: „Posprzątajmy  

                                      Świebodzice”, „Świebodzice Miastem Serc” oraz „Dzień Sportu”.  

W dniu 11.09.2021 r. – udział w Przeglądzie Talentów Seniorów – II edycja. 

W dniu 13.09.2021 r. – wręczenie dyplomów pracownikom Straży Miejskiej z okazji Dnia  

                                      Straży Miejskiej. 
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W dniu 15.09.2021 r. – Udział w posiedzeniu Rady Nadzorczej ZWiK. 

W dniach 16-17.09.2021 r. – udział w Forum Miasteczek Polskich. 

W dniu 18.09.2021 r. – udział w Finale Ligi MTB XC Aglomeracji Wałbrzyskiej w  

                                      Szczawnie Zdroju. 

W dniu 18.09.2021 r. – udział w Dożynkach Gminnych. 

W dniu 19.09.2021 r. – przekazanie pucharu Burmistrza dla najlepszej drużyny w  

                                      Ogólnopolskim Turnieju Piłki Ręcznej Memoriał Edmunda Walczaka. 

 

W dyskusji nad sprawozdaniem brali udział radni: Sebastian Biały, Łukasz Kwadrans, 

Sławomir Łukawski. 

 

Odpowiedzi na pytania radnych udzielał Burmistrz Miasta Paweł Ozga. 

 

7.Rozpatrzenie projektów uchwał. 

 

1. Uchwała Nr XLIX/301/2021 w sprawie zmian budżetu gminy Świebodzice na 2021 r. 

 

Skarbnik Miasta Iwona Wojciechowska-Zatorska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału IT Magdalena Osiewacz-Drab zgłosiła zmianę nazwy zadania 

wyłonionego w ramach realizacji Budżetu Obywatelskiego w tegorocznym budżecie z 

„Przebudowy nawierzchni placu zabaw w Parku Miejskim w Świebodzicach, Budżet 

Obywatelski” na zadanie o nazwie „Modernizacja placu zabaw w Parku Miejskim w 

Świebodzicach, Budżet Obywatelski” oraz o wpisanie tego zadania jako dwuletniego do WPF 

na rok przyszły.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra  otworzyła dyskusję i poprosiła o 

zgłaszanie uwag i pytań. 

 

Radny Sebastian Biały poinformował, że opinia Komisji Budżetu i Planowania 

Przestrzennego jest pozytywna. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali radni:  Sebastian Biały, Marek Gąsior, 

Zdzisław Pantal, Bogdan Kożuchowicz, Łukasz Kwadrans, Sławomir Łukawski, Adam Tobiasz. 

 

Odpowiedzi na pytania radnych udzielali: Skarbnik Miasta Iwona Wojciechowska-Zatorska, 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga, Kierownik Wydziału GNZ Sławomir Sprawka, Dyrektor OPS 

Robert Sysa, Kierownik Wydziału ES Alicja Pawlica, Mecenas Jerzy Świteńki.  

 

Na obrady zalogował się radny Krystian Wołoszyn. 

 

Radny Sebastian Biały zgłosił wniosek o usunięcie z projektu uchwały kwoty 450 tys zł z 

Działu 600 Paragraf 4300 – dofinansowanie ZGK. 

 

Wniosek radnego  poddano pod głosowanie. 
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Wynik głosowania: 

12 głosów – „za” 

7 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Wniosek został przyjęty – załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Radny Sebastian Biały zgłosił wniosek o usunięcie z projektu uchwały kwoty 180 tys zł w 

Dziale 700 Paragraf 4520 – opłaty na rzecz budżetów jednostek samorządu terytorialnego. 

 

Wniosek radnego  poddano pod głosowanie. 

Wynik głosowania: 

11 głosów – „za” 

7 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Wniosek został przyjęty – załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Radny Sebastian Biały zgłosił wniosek o usunięcie z projektu uchwały kwoty 194.500 zł w 

Dziale 750 Paragraf 4300 – zakup usług pozostałych. 

 

Wniosek radnego  poddano pod głosowanie. 

Wynik głosowania: 

12 głosów – „za” 

7 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Wniosek został przyjęty – załącznik nr 5 do protokołu. 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ogłoszono 10 minutową przerwę. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały wraz z wnioskami radnego Sebastiana Białego. 

Wynik głosowania: 

13 głosów – „za” 

1 głos – przeciw 

6 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała została przyjęta – załącznik nr 6 do protokołu. 

 

2. Uchwała Nr XLIX/302/2021 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Świebodzice na lata 2021-2027. 

 

Skarbnik Miasta Iwona Wojciechowska-Zatorska przedstawiła projekt uchwały i dodała, 

że uchwała musi być kompatybilna  z wprowadzonymi poprawkami do budżetu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra otworzyła dyskusję i poprosiła o zgłaszanie 

uwag i pytań. 
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Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

13 głosów – „za” 

1 głos – przeciw 

6 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała została przyjęta - załącznik nr 7 do protokołu. 

 

3. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Skarbnik Miasta Iwona Wojciechowska-Zatorska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra otworzyła dyskusję i poprosiła o zgłaszanie 

uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Przestrzennego Sebastian Biały 

poinformował, że opinia Komisji jest negatywna. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

7 głosów – „za” 

13 głosów – przeciw 

1 głos – wstrzymujący się 

Uchwała nie została przyjęta - załącznik nr 8 do protokołu. 

 

4. Uchwała Nr XLIX/303/2021 w sprawie uzgodnienia zakresu prac wykonywanych na 

potrzeby ochrony przyrody dotyczących pomników przyrody rosnących na terenie 

Gminy Świebodzice. 

 

Kierownik Wydziału GNZ Sławomir Sprawka przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra otworzyła dyskusję i poprosiła o zgłaszanie 

uwag i pytań. 

 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Leśnictwa, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Bogdan Kożuchowicz poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna.   

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

20 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała  została przyjęta jednogłośnie - załącznik nr 9 do protokołu. 



P  R O T O K Ó  Ł  nr XLIX/2021 
z sesji Rady Miejskiej w Świebodzicach z dnia 29 września 2021 r. kadencji 2018 - 2023 

 

7/10 

 

5. Uchwała Nr XLIX/304/2021 w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Miasta Świebodzice na lata 2021-2024 z perspektywą do roku 2028”. 

 

Ekspert Ochrony Środowiska Wojciech Pająk przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra otworzyła dyskusję i poprosiła o zgłaszanie 

uwag i pytań. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali radni: Marek Gąsior, Ewa Dziwosz. 

 

Odpowiedzi na pytania radnych udzielali: Kierownik Wydziału GNZ Sławomir Sprawka i 

Ekspert Ochrony Środowiska Wojciech Pająk. 

 

Więcej uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Leśnictwa, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Bogdan Kożuchowicz poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna.   

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

21 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała  została przyjęta jednogłośnie - załącznik nr 10 do protokołu. 

 

6.Uchwała Nr XLIX/305/2021 w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy. 

 

Pracownik Wydziału SOL Marta Karwas przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra otworzyła dyskusję i poprosiła o zgłaszanie 

uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mieszkaniowej Krystian Wołoszyn poinformował, 

że opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

21 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała  została przyjęta jednogłośnie - załącznik nr 11 do protokołu. 
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Prowadzenie obrad przejął Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj. 

 

8. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Radny Marek Gąsior poprosił Burmistrza o przedstawienie raportu po opinii biegłego w 

sprawie wyprowadzenia środków z OSiR i Biblioteki Miejskiej przez byłą księgową. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że raport jest w posiadaniu Prezesa OSiR, a 

bliższych informacji radzie udzieli  wówczas, gdy będą postawione zarzuty byłej księgowej 

OSiR. 

 

Radny Marek Gąsior zadał pytanie, czy w latach 2011-2014 były przeprowadzane audyty 

jeżeli tak, to przez kogo. Dodał, że nie oczekuje w tej chwili odpowiedzi, ponieważ pytania 

złoży na piśmie. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że udzieli odpowiedzi na piśmie. 

 

Radny Sebastian Biały zapytał o Program wymiany tzw. kopciuchów i dlaczego Burmistrz 

nie przygotował na dzisiejszą sesję projektu uchwały przedłużającego termin składania 

wniosków. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że jeśli chodzi o proces inwestycyjny to trzeba 

go w tym roku wykonać i rozliczyć. Obecnie trwa podsumowanie wszystkich inwestycji, 

które zostały wykonane. 

 

Radny Jan Klepiec poinformował, że otrzymał odpowiedź na złożoną interpelację w sprawie 

wykonania ogrodzenia przy Szkole Zawodowej, które zostanie wykonane w IV kwartale br. 

 

Radny Bogdan Kożuchowicz zadał pytania jn: 

1. Kiedy będzie nowy rozkład jazdy autobusów dostosowany do 

potrzeb mieszkańców. 

2. Kiedy zostaną udostępnione wszystkie materiały związane z 

wykupem mienia od WZWiK. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga udzielił odpowiedzi: 

Ad. 1 

Na dzień dzisiejszy nie wie jak będzie wyglądał rozkład jazdy autobusów, ponieważ na 

dzisiejszej sesji radni opozycyjni odrzucili dofinansowanie w kwocie 450 tys zł  dla ZGK. 

Ad. 2  

Całość dokumentacji w sprawie wykupu mienia zostanie przekazana do Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Leśnictwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radny Patryk Biały zadał pytanie odnośnie konsultacji społecznych w sprawie przebiegu 

drogi S5. 



P  R O T O K Ó  Ł  nr XLIX/2021 
z sesji Rady Miejskiej w Świebodzicach z dnia 29 września 2021 r. kadencji 2018 - 2023 

 

9/10 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że na ten moment GDDKiA nie określiła 

dokładnie przebiegu tej drogi dlatego takie konsultacje na chwilę obecna nie mogą się odbyć. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj zapytał czego dotyczą prace ziemne 

na terenie basenu przy ul. Rekreacyjnej. 

 

Prezes OSiR Jarosław Pizuński odpowiedział, że nie są tam prowadzone żadne prace, a 

jedynie jest wyrównywany teren na którym powstać ma plac rozrywkowy.  

 

Radny Sławomir Łukawski kolejny raz poruszył temat miejsc parkingowych przy ul. 

Zamkowej za które Urząd zapłacił 157 tys zł. Dodał, że radni Klubu Wspólne Świebodzice 

zlecili trzem firmom wycenę tego parkingu, oszacowany koszt to 50 tys zł. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga chciałby spotkać się z tymi firmami i przedstawić im 

dokumentację dotyczącą tej inwestycji. 

 

Radny Marek Gąsior zapytał kiedy zostanie udostępnione boisko na Osiedlu Piastowskim 

obok basenu. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że boisko zostanie udostępnione po 

zakończeniu inwestycji. Termin wykonania inwestycji jeszcze nie upłynął. 

 

Radny Łukasz Kwadrans zapytał czy Burmistrz będzie dochodził kar umownych za 

przekroczenie terminów wykonania inwestycji, czy udziela aneksów i przedłuża te terminy. 

Radnemu chodzi o takie inwestycje jak: Warszawianka, tereny zielone, blisko boisko. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga poprosił o złożenie pytania na piśmie i odpowiedzi radnemu 

udzieli na piśmie. 

 

9. Informacje dla radnych. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga poinformował, że otrzymał uchwałę nr 55/2021 Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 22 września 2021 r. , która stwierdza 

nieważność uchwały rady Miejskiej w Świebodzicach z dnia 23 sierpnia 2021 r. w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Miasta Świebodzice absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2020 r. 

 

Radny Łukasz Kwadrans  poinformował o unieważnionym  przez Kolegium Regionalnej 

Izby Obrachunkowej we Wrocławiu Zarządzeniu Burmistrza Miasta Świebodzice. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj poinformował, że w Biurze Rady do 

wglądu znajdują się następujące pisma: 

- sprawozdanie z wykonania wydatków związanych z przeprowadzeniem Referendum  

  Gminnego, 
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- wniosek o ustalenie lokalizacji inwestycji mieszkaniowej, 

- prośba rodziców o przywrócenie linii autobusowej Świebodzice – Świdnica z uwzględnie-  

  niem przystanku na Osiedlu Piastowskim, 

- sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2021 r. 

 

10. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz 

Czekaj zamknął obrady XLIX sesji Rady Miejskiej w Świebodzicach. 

 

 
Protokołowała: 

H. Grabiec 

A. Zimnicka    

 

 

 

          Zatwierdzam: 

 

       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

        Halina Mądra 

 


